
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

Szeptember 30-án: 

 A Zene Világnapja (október 1.) alkalmából a Kunszentmártoni Zeneiskola szabadtéri 

koncerttel kedveskedett a piacon az arra járóknak. Szívből gratulálok a Zeneiskola 

tanárainak, növendékeinek és a Kunszentmártoni Fúvószenekarnak a színvonalas 

produkciókhoz! 

 A Villa Martini „Epreskerti csókalányok” című produkcióját tekintettem meg a Szabó 

Gyula Művelődési Központban. Gratulálok a társulatnak a színvonalas produkcióhoz! 

Október 4-én: 

 Ünnepélyes keretek között nyílt meg a „Modern és Nemzeti, a népi szecesszió hatása 
Badár Balázs és Bozsik Kálmán munkásságára” című időszakos kiállításunk 
Sangimignano szívében. A házigazdák közül köszöntőt mondott Niccolo Giucciardini 
alpolgármester úr, Carolina Taddei kulturális és turisztikai tamácsos asszony, illetve 
Alassandro Sabatini, a szálloda tulajdonosok szövetségének elnöke. Szűcs Dániel, 
Mezőtúr polgármestere is köszöntőt mondott. Én a kiállítást nyitottam meg. Óriási 
megtiszteltetés, hogy értékeinket bemutathatjuk Olaszország egyik legfontosabb 
turisztikai központjában, a toszkánai régióban. Szeretném megköszönni Dr. Latorcai 
Csaba János miniszter helyettes úrnak, aki támogatta a kiállítás olaszországi 
megrendezését, Alessandro Sabatininek és Lázi Beáta asszonynak, akik segítették a 
kiállítás létrejöttét, Carolina Taddei kulturális és turisztikai tanácsos asszonynak, hogy 
segítette a rendezvényt, Hegedűs Krisztián igazgató úrnak (Kunszentmártoni Általános 
Művelődési Központ), Dr. Pusztai Gabriella és Pusztai Zsolt kurátoroknak, a kiállítás 
szakmai vezetőinek, végül Sutka Évának és Fazekas János önkormányzati képviselőnek, 
akik segítették a kapcsolat létrehozását. Bízunk benne, hogy a bő egy hónap alatt nagyon 
sokan látogatják majd meg a kiállítást. 

Október 9-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Október 11-én: 

 A Kinizsi utca (Hegyfoky Kabos u. – Demeter u. és Demeter u. – Táncsics u. között) 

zúzottköves útburkolat stabilizációjának beruházásával kapcsolatos munkaterület 

átadási eljárásán vettem részt.  

 Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet rendkívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

Október 12-én: 

 A piac felújításával kapcsolatban egyeztettünk első körben arról, hogy a kivitelezési 

munkálatok alatt (a piactér területe építési terület lesz abban az időszakban, így piacként 

nem funkcionál) az árusoknak hol és milyen formában tudunk területet biztosítani. 

 



Október 14-én: 

 Köszöntöttem Kungyaluban a családi bál résztvevőit. Gratulálok a szervezőknek 

rendezőknek a színvonalas rendezvényhez, köszönöm a támogatók segítségét. 

Október 16-án: 

 Tiszazugi turisztikai fórumon vettem részt Tiszakürtön. 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A Köztársaság tér 11. számú társasház közgyűlésén vettem részt. 

Október 17-én: 

 Ezen a napon került megtartásra a „Kunszentmárton önkormányzati épületeinek 
energetikai korszerűsítése – TOP_PLUSZ-2.1.1-21-JN1-2022-00031” megnevezésű 
projektünk nyitórendezvénye. A projekt során (SZEK, Városgondnokság, Dani Margit 
Sportcsarnok) önkormányzatunk 144.069.508, - Ft támogatásban részesült, melyet az 
Önkormányzat a Képviselő-testület döntése alapján a 2023. évi költségvetés 
felhalmozási céltartaléka terhére bruttó 18.341.736, -Ft-tal egészített ki. 

 Dr. Hajzer Ildikó igazgató főorvos asszonnyal egyeztettünk labor kérdésben. 

Október 18-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 

Kunszentmárton, 2023. 10. 19. 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


